
Styrelsemöte 22-01-2024

Mötets öppnande: 18:00

Närvarande: Henrik S, Anna G, Elin E, Ingrid E, Sara J, Bashir T, Lisa E, Gustav P

Ordförande: Henrik

● Henrik har undersökt attitydundersökningar via kommunen vi ligger väldigt bra till.
● Vi önskar att komma vidare i att hyra den nya förskolans process. Vi har fortsatt inte hört

något från kyrkan. Vi kommer förmodligen behöva anlita en jurist för att kunna sköta det
juridisk korrekt. Kyrkan tycker också att detta är ett bra förslag. Sedan tidigare är
överklagat till högre instans men det kan ta upp sex månader innan frågan kan tas upp.
Nu har det gått ca tre månader.

●

Vice Ordförande: Sara

● Vi har tagit 6 nya barn som ska börja framöver under våren. Till hösten behöver vi
ytterligare 5-6 barn till för att ha fyllt alla platser. Vi tror inte att vi behöver marknadsföra
för att få in fler barn. Vi diskuterar även möjligheten att förvara lite kontanter antingen på
förskolan eller en bank.

Ekonomiansvarig: Gustav

● I november månad gick vi back som förväntade. Den kommer att krympa lite under
december månad. Det beror framförallt löneförhöjning som förklarar nedgången med ca
52.000 SEK.

● Det jobbas med budget till nästa år som förhoppningsvis är klar nästa vecka.
● Kontakt med Folksam är skapad och förhoppningsvis har vi korrigerat alla siffrorna men

vi behöver gå tillbaka i tiden för att säkerställa att alla inrapporterade siffror stämmer.

Föreståndare: Anna G

● Vi kommer att anställa ny barnskötare under mars månaden. Vi ska ta fram ett krisplan
för hur vi ska kunna klara oss under en vecka under en krissituation. Det är kommunen
och räddningstjänsten som har lagt fram detta.

● Vi ska skicka ett meddelande till föräldrarna med nya telefonnummer och informera om
kontaktsätt framöver då vi har nya mobiltelefoner och abonnemang.

Personalansvarig: Elin

● Sammanställer personalenkäten. Vi har fått en del signifikanta resultat. Det är 5 av 7 som
har svarat. Resultatet är positivt och personalen är nöjda med sina arbetsuppgifter och
sina relationer till sina arbetskamrater. Man önskar dock mer feedback och gärna positiv
feedback på vad de gör bra. Samtidigt anger de flesta att de själva inte är så bra på att ge



feedback. Man önskar mer ‘’negativ feedback’’ från styrelsen. Lite oklart dock vad man
menar. Man är mycket nöjda med föreståndare/rektor.
Inomhusklimatet har fått ännu sämre siffror. Elin kommer att undersöka frågan om det är
något nytt som har tillkommit. Ergonomin får också lite sämre siffror men tyvärr lite svår
att påverka. Men vi behöver en ny ergonomiutbildning och även HLR utbildningen.

● Monika önskar att få gå upp i tjänst mellan mars-juni till heltid. Det vill säga en ökning
med 6 procent. Monika önskar hjälp med att städa under bänkar i köket då hon inte alltid
hinner göra det när hon är ute i barngruppen. I första hand skulle vi kunna fråga vår
lokalvårdare om hon kan ta den uppgiften.

Materialansvarig: Lisa

● Vi har varit i kontakt med Monica Green på previa gällande bullermätning.
● Det önskas eluttag i cykelförrådet. Vi har kompetensen inom föräldrarna men ingen

legitimerad elektriker. Vi önskar att det utförs fackligt korrekt. Vi kanske kan anlita en
firma som i sig kan anlita föräldern i fråga.

● Rektorn önskar att ett skåp till mobiltelefoner ska sättas upp/fast på väggen. Lisa ska
försöka höra med fixargruppen.

Sekreterare: Bashir

● Årsrapporten är skickad till Fremia. Det har kommit faktura

IT-ansvarig

● Vi ska skicka ett meddelande till föräldrarna med nya telefonnummer och informera om
kontaktsätt framöver då vi har nya mobiltelefoner och abonnemang.

● De gamla IT resurserna behöver inventeras och möjligen ‘’säljas’’ eller återvinnas.

Övriga frågor:

● Inget

Mötet avslutas: 19:55


